
Referat af bestyrelsesmøde den 26.maj 2015 
 

Fremmødte: Claus Dilling-Hansen (DAB), René, Abdullatif, Mohsen, Walid, Kaj og Anita 

Afbud: Atef og Abdullah Elbahi  

 

Ordstyrer: Abdullatif 

Referent: Anita 

 

Opfølgning fra sidste møde: 

 

Aftalen med You See er på plads. 

 

Orientering fra formanden: 

 

Aftalen med Dansk Kabel Tv er på plads, kontrakten er underskrevet. 

Grundlæggende fik vi en rigtig god aftale. 

Aldi har kontaktet os ang køb af en del af vores grund, der støder op til Aldi, da de ønsker at udvide. 

Vi skal tale med konsulent Liselotte (DAB) om dette. 

Vi vil holde et info møde for beboerne, hvor You See vil forklare om det nye. Vi har sat datoen til 

den 9. september 2015, nærmere herom vil blive sendt ud til beboerne.  

  

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

 

Der er skiftet batteri på alarmen i beboerhus, René venter på tilbud ang. ny terminal. 

Persienner til beboerhus er bestilt. 

Modtaget klager fra beboere med carporte, vedr. hvide striber på bilerne. Vi vil prøve med 

afvaskning af pladerne til efteråret, muligvis skal der nye plader på.  

René har sendt energi rapporter til ingeniøren. 

Det går godt med sommer vikar Christian. 

Vi har markvandring den 9. juni 2015 kl. 8.30. 

 

Orientering fra Claus Dilling-Hansen: 

 

Claus har modtaget besked fra Steen Ejsing om, at de lige har modtaget rapport fra ingeniøren, den 

skal de nu gennemgå.  

Steen Ejsing vil indkalde til møde, når rapporten er klar, dernæst skal selskabsbestyrelsen tage 

endelig beslutning. 

 

Klubber og aktiviter: 

 

Familie og kultur klubben har ringet og ansøgt om køleskab og komfur, dette har de fået i blok 7. 

Vi har modtaget henvendelse fra 3 forskellige grupper i afd. ang. ønske om klub. 

Dette vil vi høre nærmere om, og tage stilling til om godkendelse. 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 16. juni 2015, kl. 18.00    

 

 



 

 

 

    

  

 


